
                                                                                                                                                                              

 פרוטוקול ועדת בריאות  

 23/5/2021תאריך: 

 ראש מנהל קהילה -יו"ר הוועדה:  מר חיים גולדמן 

 ת בריאות עירונית קדממ ,  מציגה : אוריאנה נגר: מזכירת הועדה

 

 חברי הוועדה :  

 עיריית רעננה   מינהל קהילהציפי הוז ,מנהלת  -

 עיריית רעננה ודוברות  קובי אלנבוגן, מנהל אגף אסטרטגיה הסברה פרויקטים -

 יהודית לבקוביץ : נציגת ציבור -

 עיריית רעננה חלקת גיל הזהב מיכל פרידסון, מנהלת מ -

 עיריית רעננה הנדסהאגף ה , מנהל מית גופר ע -

 עיריית רעננה תמי רחבי, מנהלת מחלקת כספים הנדסה  -

 עיריית רעננה מנהלת יחידת קימות  ענת ברוק, -

 ,עיריית רעננה  ספורט בבתי ספר מנהלת יחידת רינת ורדי,  -

 חולים כללית   של קופת ,מקדמת בריאות מנהלת שרון עידית טוגנדרייך  -

 מיטל מינסטר , דיאטנית עירייה,  -

 מכבי רעננהקופת חולים  מיכל זילברשטיין, מנהלת   -

 מכבי סגנית מנהלת קופת חולים אנה בוגוסלבסקי ,  -

 עיריית רעננה קיימות יחידת  מנהלת  ק ,ענת ברו -

 יאאילנה שמלה ללום, מנהלת מקצועית של רשת ערים בריאות, יועצת של משרד הבריאות ואפשרי בר -

 עיריית רעננה  ניצה חן, מנהלת מחלקת חינוך יסודי -

 עננהעיריית  העירונית רה כללהמרונית גלאם, מנהלת  -
 

 המיושמות ופרויקטים עתידיים בקידום ברעננה  בנושא בריאות וחוסן  הצגת פעילויות  :מטרות הפגישה

 בריא"  בתוכנית "אפשרי

 

 יו"ר הועדה  ראש מנהל קהילה , חבר מועצת העיר. –דברי פתיחה:  מר חיים גולדמן 

 

 

 נושאים שנידונו: 

 בנושא קידום אורח חיים בריא ופעיל במרחב הציבורי  ❖

 

 .הקמת קבוצת הליכה לגמלאים  הליכה נורדית : -

 מחלקת גמלאים  שיתוף פעולה עם



                                                                                                                                                                              

נוסף לתושבים   םופרס לצאת  , צריך ההרשמה בעיצומה  –מיכל פרידסון   

 בעזרת דוברות עיריית רעננה. 

-  

   –  במכללה העירוניתוחוסן בריאות  יבנושאוהרצאות קורסים  -

-  

טיפים שהם יכולים לעשות שינוי באורח החיים, לתת להם -רונית גלאם  -

 להשתמש בבית בקלות.

 

ת  ובשיתוף פעולה עם מחלק,יום ההליכה הבינלאומי ו  מיתוג שביל הליכה -

 , ספורט שילוט ועוד הנדסה 

פרויקט מאוד רחב המשלב הרבה מחלקות בעיר )הנדסה,  :קובי אלנבוגן 

 , תרבות, קיימות...(. קהספורט, שיתוף ציבור, קהילה, לוגיסטי

 ת שביל ברעננה יהיה פרויקט הדגל של העיר הנותן ביטוי למורשת הרענני

פים את העיר העוט מק"   16כי יש שרשרת של אתרי מורשת, סך הכל  

 אה.  עם נקודות יציים ומסלול מעגלי

הייחודיות של השביל הוא שהוא לוקח את השטחים הציבוריים של העיר  

 שמאפיינים את רעננה )שכונות, גינות קהילתיות, פארק...(.

שבילים בעיר ית : חשוב שרעננה תהיה עיר "פיילוט" בבני ענת ברוק

 לערים האחרות כדי לגרום  לשרשרת ארצית.

הקמת שבילי הליכה גורם לתושבים לטייל בתוך העיר שלהם ולעשות  

ספורט כדי להשאיר אותם בעיר ולייצר גאווה וזהות מקומית בזכות השביל.  

 מבינים את ההיגיון להישאר בעיר שלהם. מאד  הגמלאים 

 מידע לתושבים, ,הסברה , שיתוף פעולה לגבי פרסום  דוברות : -

 דיגום קורונה , מתחמי חיסוני קורונה , מתחמי בזמן הקורונהלדוגמא  

 פרסומים רלוונטים לתושבים .

 הרצאות וסדנאות שהועברו ברשתות רובם חינמיות  לתושבים   -

 עידוד , הסברה , ועוד ... 

 



                                                                                                                                                                              

   בתי ספר מקדמי בריאות ❖

 בתי ספר יסודיים : להכניס את נושא הבריאות בבתי ספר :   -

היסודיים הוא מעולה כי באתם  : פרויקט מאוד רלוונטי לבתי ספר   ניצה חן

עם תוכנית מוכנה ברורה ומונגשת למנהלים ובתי הספר מקבלים המון 

 מהתוכנית ולכן אנחנו מאד בעד שכולם יצטרפו .

 זהו שיתוף פעולה מוצלח ופורה . ...ה, רחב נגישה ,ת מובנ  תוכנית 

 

בתי ספר לפרויקט ויש עוד שרוצים  6רשמו נ: דיאטנית העירונית :  מיטל

כבית ספר מקדם  בהמשך להיות מוכרים במשרד החינוך  להירשם

בריאות. הפרויקט מאוד מדבר אליהם והוא מאוד רחב ומעניין. המטרה היא  

 בתי בפר יסודיים. 10

 

 מודל לארגון מקדם בריאות עיריית רעננה  ❖

 בשיתוף מחלקת משאבי אנוש ומחלקת הדרכה 

 .סרטוני ארגונומיה לעובדים וטיפים בנושא   ארגונומיה לעובדי העיריה -

 סרטון ראשון צולם עם ראש העיר כמודל לעובדים .      

 . האגודה לבריאות הציבור : בשיתוף קורס לעובדים -

כושר ותוכנית התערבות שכל עובד שיסיים קורס ייחודי עם דיאטנית מאמן 

את הקורס יהיה נאמן בריאות במחלקה שלו וייקח חלק במיזם להפוך את  

 הארגון למקדם בריאות.

 

 הליכה נורדית לעובדי עירייה  -

 נקודות איסוף והחזרה מקלות(  )רעיון :

 בארגון .   מסמך מדיניות הזנה -

 

 פורטל ארגוני  -

 

מידע , הסברה , טיפים ,    החלק של קידום בריאות ויש בו לאויר עלה כבר  -

 מאמרים , סרטונים ...



                                                                                                                                                                              

-  

: רוצים לשתף פעולה מכל מחלקות  )פנים וחוץ ארגוני(  שיתופי פעולה -

 עירייה ה

סדנאות  עידית הציגה את ה: מאוד רוצה לשתף פעולה  כלליתקופת חולים 

בריאים לילדים, סדנאות  כגון טרום סוכרת, גמילה מעישון, סדנאות לחיים 

לגיל השלישי, לקהל הרחב, ללא עלות )בתוך הסל( שהם יכולים גם לתת  

 לעובדי עירייה או לכל התושבים.

 אוד רוצים לשתף פעולה, ם מ: ג  מכביקופת חולים  

 מיכל מנהלת הקופה הציגה 

על דגש ושמה  שלהם   סדנאות נתונים על חיסוני הקורונה בעיר הציגה 

 לתושבים. ת מנעבדיקוהרצון ב

    31.5.21שייחל ב  יום הבינלאומי ללא עישון ה -

 שידבר למבוגרים ולנוער, -קמפיין מוכן לפרסום קמפיין בפייסבוק :  יוצג 

 ויעלה לפרסום .  ישלח לדוברות השבוע

כמו   אילנה שמלה ללום : שמה דגש על החשיבות של מחלקת בריאות בעיר

 . רעננה 

היא מסבירה שהגורם המתכלל והמשפיע על כל גורמי הבריאות של התושב זה  

ום של העירייה(   חרשות העיר )בתשתיות, בחינוך, ברווחה, בקשישים, בכל ת 

 העירייה יכולה להשפיע על בריאות התושב שלה.

 צריך להוביל את הפרויקטים בהסתכלות רחבה ולהכניס את כל הגורמים  

 

העירייה לדוגמא בין  לתת שעת ספורט לעובדי מציעה :  ללום  אילנה שמלה

 כר כשעת עבודה עם השתתפות(. דוגמה מעיריית אשדוד מו) 15.00-16.00

 

בהמשך יתקיימו פגישות עם כל השותפים , ביקוש מתוך המשתתפים לקחת  

 חלק בפרויקטים . 

 


